
 

 

Spoštovana predsednica Državnega zbora RS, gospa Urška Klakočar Zupančič. 

Naj vam najprej zaželim srečno in uspešno novo leto 2023, v želji, da bo vam in vladi 

uspelo uveljaviti vse spremembe, ki bodo koristile naši državi.  

Osebno si zares želim, da vam bi to uspelo. Slovenija si ne more privoščiti še ene vlade, 

ki se bo ravno naučila politične obrti, potem pa izginila z obzorja.  

Kot predsednik SBC – Kluba slovenskih podjetnikov vam sporočam, da si z vami zares 

želimo dialoga. Želim si, da bi nam prisluhnili, saj smo podjetniki tisti, ki ustvarjamo 

delovna mesta in ob tem prispevamo zajeten del davkov v državno blagajno. 

To pismo vam pišem kot predsednik SBC – Kluba slovenskih podjetnikov, ki povezuje 

lastnike uspešnih slovenskih podjetij, in predvsem kot podjetnik, ki je svoje premoženje 

ustvaril iz garaže, ob pomoči svoje mame, in ne države. Zamislil sem si produkt, tri 

desetletja najemal kredite in zaposlil nekaj sto ljudi, ki niso ostali na bremenih države, 

ampak sem zanje skrbel skoraj 30 let. Ta isti produkt sem izvažal v 135 držav in zveznih 

držav ter ponesel Slovenijo na prvo mesto v igralniški industriji na področju elektronskih 

miz. Naredili smo zgodbo, ki je v naši industriji nihče več ne more izbrisati. Z vsako plačo, 

vsakim regresom, vsako božičnico in še z nagradami sem vzorno skrbel za vse zaposlene 

in tako je še danes. Poleg mojih zaposlenih je v proizvodnem procesu sodelovalo nekaj 

tisoč zaposlenih pri dobaviteljih in zunanjih partnerjih po Sloveniji. Mar to ni dovolj velik 

doprinos enega človeka, posameznika, za našo skupno domovino? Kakšna bi bila naša 

država, če bi vsi prispevali toliko, kot sem prispeval sam? Podjetnikov, kot sem sam, ali 

boljših od mene, imamo v klubu SBC vsaj še 400!  

Spoštovana gospa Urška Klakočar Zupančič, podjetniki se zelo dobro zavedamo, kako 

pomembni so pogoji dela za naše zaposlene, kako pomembni so odnosi in kako 

pomembno je zadovoljstvo zaposlenih, saj za to skrbimo ves čas našega podjetniškega 

delovanja. Z dostojnim plačilom, možnostjo napredovanja in deleži v podjetjih, ki so nam 

jih s svojim delom in znanjem pomagali razvijati, smo zaposlenim omogočili dostojno 

življenje, in to kljub temu, da nam je država dolga leta z neprijaznim poslovnim okoljem 

nastavljala prepreke, njihove prihodke in plače pa obdavčevala bistveno višje kot nam 

podobne države.  

Tako je še danes, zato nam socialno državo in socialno varnost lahko pomagate graditi 

tukaj. Pomagajte nam, da bo država manj obremenila plače zaposlenih. Podjetniki 

imamo kar nekaj idej, kako povečati plače in hkrati zvišati prihodke države, ne da bi pri 

tem dodatno obremenjevali podjetnike. Žal moram ugotoviti, da doslej nismo bili 

slišani.  

Na žalost ugotavljam, da so mnogi zaposleni zaradi pavšalnih izjav o podjetnikih 

prepričani, da so prispevki in dajatve strošek delodajalca. Kar pa ni res, to so plače 

zaposlenih in njihovi stroški. Država je zakonsko poskrbela, da smo podjetniki zavezani 

razdeliti in v skladu z zakonom nakazovati prispevke zaposlenih državnim institucijam. 

Pri višjih plačah za visoko kvalificirane zaposlene ostane na računu zaposlenega le dobra 

tretjina tistega, kar delodajalec plača zaposlenim. Ključni za razvoj podjetij so menedžerji 

(ti so hkrati v javnih nastopih populistično najbolj osovraženi), ki vodijo podjetja in 

ustvarjajo poslovne priložnosti, in ljudje iz razvoja, torej znanstveniki in inženirji. Teh 
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podjetniki, ob visokih davčnih obremenitvah, ne moremo konkurenčno nagrajevati, 

primerljivo z nagrajevanjem v Avstriji ali Nemčiji, zato odhajajo drugam. 

Spoštovana gospa Urška Klakočar Zupančič, brez najboljših kadrov Slovenija izgublja 

visoko tehnološko znanje, brez katerega se naša država ne more obdržati v globalni 

tekmi. Zato me zanima vaše mnenje, zakaj politika in njeni podporniki v družbi ustvarjajo 

misel, da podjetniki ne plačujemo prispevkov in davkov in zakaj naši zaposleni dobivajo 

tako malo prejemkov. Sam sem Sloveniji v 30 letih plačal nekaj sto milijonov davkov, 

prispevkov, koncesnin … In takšni, kot sem sam, ali boljši so praktično vsi moji kolegi v 

SBC – Klubu slovenskih podjetnikov. 

Podjetniki si želimo, da bi politiki prepoznali vrednost in pomen podjetnikov in 

podjetništva za našo družbo. Namesto pavšalnih populističnih izjav si želimo tvornega 

dialoga in iskanja rešitev. Želimo si, da bi ob tako velikih masah plač, ki jih plačujemo 

slovenska podjetja, naši zaposleni živeli bolje ter da bodo od lastne bruto bruto plače 

dobili več, država pa jim bi vzela manj.  

Pri tem apeliramo na vas, enako kot na vsako vladajočo politiko do sedaj, da pregledate 

in statistično primerjate, ali imamo v SBC – Klubu slovenskih podjetnikov prav, da naša 

država nima pod nadzorom stroškov poslovanja države in da se vladajoča politika ne 

ukvarja s sistematizacijo delovnih nalog in projektov. S takšnim pregledom bi se lahko 

ugotovile dejanske kadrovske potrebe in s tem povezani stroški ter tako vzpostavil 

nadzor nad javno porabo. V zadnjih 10 letih se je v javnem sektorju ob vsej digitalizaciji 

dodatno zaposlilo več kot 20.000 oseb. Se vam zdi to utemeljeno? Vtis je, da država ne 

ravna gospodarno, da pretirano in nekontrolirano zaposluje in nima nadzora nad 

racionalnostjo porabe. In to je razlog, zakaj potrebuje nove, dodatne davke. Ali ne bi bilo 

lepo, da bi politika, podjetniki in druge družbene skupine v dialogu poiskali rešitve, da bo 

vsem državljanom bolje?  

V SBC – Klubu slovenskih podjetnikov se zavzemamo za to, da mora biti vsakomur, ki 

dela in prispeva v državni proračun, omogočeno dostojno življenje. Tistim, ki dela niso 

sposobni, je potrebno pomagati. Zato podpiramo vse socialne mehanizme, ki to 

omogočajo. Špekulantom, ki neupravičeno izkoriščajo socialne mehanizme, je treba to 

preprečiti. Podjetniki (p)odpiramo dialog za preučitev ideje, da država primerno obdavči 

premoženje in zmanjša obremenitev plač. 

Spoštovana gospa Urška Klakočar Zupančič. Na tej točki vas zato prosim za pomoč pri 

komunikaciji z nami, podjetniki. Slovenija se lahko prepira sama s seboj in se notranje 

uničuje. Dejstvo je, da smo majhna država, stik z najboljšimi svetovnimi gospodarstvi 

lahko ohranimo le z razvitim, na znanju temelječim gospodarstvom, ki je osnova in 

predpogoj za socialno državo in družbo blaginje.  

Leta 1989 sem odprl podjetje, delal po 14 ur dnevno preko 25 let, imel preko 250 

kreditov, prepotoval sem nekaj milijonov milj na letalih, pridobil 222 igralniških licenc po 

vsem svetu, proslavil Slovenijo v igralniški industriji, plačeval vse davke v Sloveniji (tudi 

takrat, ko sem živel v tujini), plačeval vse davke in prispevke zaposlenim, plačeval 

milijonske koncesnine, podpiral razvoj športa, nogometnega kluba (vsaj 10 nogometašev 

iz naše nogometne šole igra ali je igralo v državni reprezentanci), podpiral lokalne 

prireditve kulturnega in športnega značaja, gasilce, preko 15 let doniram za prikrajšane 
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otroke fundaciji Rdeča žoga. V 25 letih, kar sem vodil Interblock, si to podjetje praktično 

nikoli ni izplačalo dobička, saj smo vse vlagali v razvoj. 

Spoštovana gospa Urška Klakočar Zupančič, naj to pismo zaključim z vprašanjem. 

Povedali ste, da razmišljam preveč kapitalistično. Ne razumem, kaj ste želeli s tem 

povedati. Zato vas kot predsednik SBC – Kluba slovenskih podjetnikov, kot garažni 

podjetnik iz Šmarce in kot državljan Republike Slovenije iskreno prosim za pojasnilo, kje 

in kako sem postal kapitalist in zakaj mislite, da razmišljam preveč kapitalistično? To 

vprašanje vam zastavljam tudi v imenu 400 najboljših podjetij, članov SBC – Kluba 

slovenskih podjetnikov, ki jih v tem pismu zastopam.  

Vesel bom povabila na pogovor.  

Vse dobro!  

Joc Pečečnik, predsednik SBC – Kluba slovenskih podjetnikov 
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